
UKR ordinær generalforsamling d. 6/2 2025 

St. Magleby Borgerforeningshus kl. 19:00 

Dagsorden 

1. Valg af Dirigent 

2. Formanden aflægger beretning 

3. Kassereren fremlægger det reviderede regnskab til godkendelse 

4. Behandling af indkomne forslag 

(indkomne forslag skal være formanden i hænde senest 8 dage før generalforsamlingen) 

5. Fastlæggelse af kontingent for 2025.  

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleant 

På valg for 2 år er: Tina Nielsen, Per Vulff, Liselotte Watson og Lone Poulsen, alle accepterer 
genvalg. Anne Faurschou stiller op til den sidste plads, der er opstået efter at Inge Faurschou 
er gået ud af bestyrelsen 

På valg for 1 år er: Suppleant: Anne Faurschou (Josephine/Mie) 

7. Valg af revisor og revisorsuppleant for 1 år 

Revisor: Lars Monk 

Revisorsuppleant: Henrik Svendsen 

8. Eventuelt 

 

1. Theis valgt som ordstyrer, konstaterede rettidigt indkaldelse 

2. Foreningen blev stiftet i 1983 – seneste generalforsamling blev afholdt i marts 2024. Foreningen havde 
en repræsentant sendt afsted til formandsmøde i DKF – Josefine Frost (17/3 2024). UKR afholdt stævne i 
april, top og dressur cup (13/4). D. 10/4 vurderede vi, om det overhovedet kunne afholdes pga. usædvanlig 
meget vand i foråret. 30 starter, alle aktiviteter blev holdt nede ved skoven. Meget arbejde for hjælperne 
med så mange starter fordelt på forskellige klasser. Sommertur blev afviklet med 4 vogne – fedt hvis flere 
vil køre med, det kræver ikke så meget. Kommunesammenslutningsjubilæum med mange deltagere, også 
fra foreningen – det var en hyggelig dag. EM for unge kuske blev afholdt på Flyinge, Maria Buchwald blev 
europamester for 2-spand pony med Josefine som groom. Banebygger var Kim Andreassen (Kim havde også 
bygget forhindringer hele vinteren). Så UKR var fint repræsenteret. DM med flere repræsentanter fra UKR 
(på Rævebjerg i august). Mie, Ane, Hans Henrik og Ole + grooms gjorde det alle rigtig godt. Juletur med 
julefrokost var stor succes. DKS/DKF klubbladet er lukket ned, i stedet er der oprettet et klubmodul (Jørgen 
Konge er ansvarlig). Ros til Josefine for stort engagement. 

3.  Fremlæggelse af foreningens regnskab ved Ane. HH kommentar: OK vi dræner lidt på kapitalen i 
foreningen. Godkendt  

4. Ingen indkomne forslag modtaget 



5. Forslag til uændret kontingent for 2026, 200 kr pr medlem. Det forventes at reglerne til betaling til DKS 
ændres og kontingentet hertil stiger, men vi har valgt at tage et år ad gangen for at se, hvordan det udvikler 
sig. Medlemskabet giver bl.a. adgang til uddannede dommere og en forsikring ifm. arrangementer i 
foreningens regi. Godkendt. 

6. Tina, Lone, Per og Liselotte genvalgt. Ledig plads for 2 år i stedet for Inge Faurschou, Anne Faurschou 
stiller op til denne plads, og blev valgt 

Mie stiller op – Mie valgt som suppleant for 1 år 

7. Revisor, Lars Monk genvalgt. Revisorsuppleant Henrik Svendsen genvalgt. 

8. Eventuelt 
Ane: Dressur og top cup planlagt til lørdag d. 5/4. Det planlægges at lave et arrangement dagen efter. 
Torsdagen inden holdes arbejdsdag, hvor alle er velkomne (d. 3/4). Der er også behov for hjælpere til 
cuppen – jo flere, jo sjovere bliver det. 
Sommertur fredag d. 20/6 kl. 17 fra Raagaarden. 
Julefrokost lørdag d. 29/11 kl. 11 fra Raagaarden – obs nyt starttidspunkt i forhold til tidligere. 
Forslag om at lave en københavner-tur, hvor vi kunne se de Kgl. stalde og gå ud og få lidt mad bagefter, 
ellers spise medbragt med på Christianborg. Christian Hansen vil gerne stå for dette. Planlagt til søndag d. 
14/9, mødetid kl. 11 på Christiansborg. Der kommer info på hjemmesiden og i facebook gruppen. 
Liselotte: Husk der er ferielejr på Rævebjerg – det er superhyggeligt, og det er muligt at deltage på enkelt 
dage. Det er uge 30. 
Susan: Er der mulighed for undervisning? Opfordring fra Ane til at få flere at de nye kuske til at melde sig 
ind i foreningen, og sammen komme med ønsket om undervisning, så vil UKR se på det.  

Afslutning – tak for god ro og orden fra Theis 


